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Protokół Nr XLVII/2023 

z XLVII Sesji Rady Gminy Stanisławów 

z dnia 20 grudnia 2023 roku. 

 

XLVII Sesja Rady Gminy Stanisławów odbyła się w dniu 20 grudnia 2023 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Stanisławów i trwała od godz. 16:00 do godz. 18:27. Jedenaścioro 

radnych uczestniczyło w sesji osobiście, (w sesji nie uczestniczyła Radna Mirosława Bielicka,  

Radny Michał Cudny, Paweł Dominik Kowalczyk i Krzysztof Kuć). 
W obradach poza Radnymi udział wzięli: 

 Kinga Sosińska- Wójt Gminy, 

 Hanna Pietrzyk - Sekretarz Gminy, 

 Danuta Słowik- Skarbnik Gminy, 

 Paweł Pleśniak- Radca Prawny, 

 Sołtysi wsi, 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych. 

 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 

Otwarcia XLVII Sesji Rady Gminy Stanisławów dokonał Waldemar Zbytek - 

Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 

 Radni nie zgłosili pytań. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Stanisławów.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego o działalności między sesjami, w tym informacje o złożo-

nych interpelacjach i zapytaniach. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i zadań między sesjami, w tym informacje 

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

6. Sprawozdanie przewodniczących stałych Komisji z prac Komisji między sesjami oraz zaję-

cie stanowiska Rady w sprawach wniosków Komisji, których tematów nie uwzględniono 

w porządku sesji. 

7. Wolne wnioski i pytania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/2019 Rady Gminy Stanisławów 

z dnia 22 maja 2019 roku w sprawie inkasa podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

(druk nr 402) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla me-

tropolii warszawskiej 2030+”. (druk nr 403) 

10. Podjęcie uchwały Budżetowej Gminy Stanisławów na 2024 rok. (druk nr 404)  

a) przedstawienie uchwały budżetowej oraz ewentualnych poprawek Wójta, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 
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c) odczytanie opinii i wniosków stałych komisji Rady Gminy Stanisławów dotyczących pro-

jektu uchwały budżetowej, 

d) wysłuchanie stanowiska Wójta Gminy Stanisławów w sprawie opinii i wniosków przedło-

żonych przez komisję, 

e) dyskusja i głosowanie nad zgłoszonymi do projektu uchwały budżetowej wnioskami komi-

sji i autopoprawkami Wójta, 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stanisławów na 

lata  2024-2034. (druk nr 405) 

12. Podjęcie u chwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2023 rok. (druk nr   

406) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisła-

wów na lata 2023-2033. (druk nr 407) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy budynku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków położonym na obszarze Gminy Stanisła-

wów. (druk nr 408) 

15. Zamknięcie obrad.  

Zmiana do porządku obrad: pkt 14 otrzymuje brzmienie „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXIX/345/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 2 marca 2023 r w sprawie zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych 

na obszarze Gminy Stanisławów”. (druk nr 408) 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych o wniosku w sprawie zmiany w 

porządku obrad. Została zmieniona treść tytułu pkt. 14. Przewodniczący Rady Gminy zapytał 

radnych czy mają uwagi do porządku obrad ?  
Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie 

uzupełnienie porządku obrad. 

Głosowanie: 11 głosów – za.  Uzupełnienie porządku obrad zostało przyjęte jednogłośnie. 

Następnie w związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie 

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 11 głosów – za.  Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XLVI Sesji 

Rady Gminy Stanisławów? 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XLVI Sesji Rady Gminy z 

dnia 27 listopada 2023 r. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11 radnych). Protokół z XLVI Sesji Rady Gminy został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4 

Pan Waldemar Zbytek odczytał informacje na temat sprawozdania z pism, które wpłynęły do 

Rady Gminy w okresie między sesjami - załącznik nr 1.  
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad. 5 

Pani Kinga Sosińska - Wójt Gminy Stanisławów złożyła sprawozdanie z wykonania uchwał 

podjętych na XLVI Sesji Rady Gminy i z realizacji zadań między sesjami – załącznik nr 2.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad. 6 

Radny Zygmunt Ochman – Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie z prac Komisji 

Budżetu i Gospodarki – załącznik nr 3. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Radny Waldemar Czaplicki – Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie z prac 

Komisji Społecznej, Ekologii i Bezpieczeństwa - załącznik nr 4. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Radny Robert Rurka – Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie z prac Komisji 

Rewizyjnej - załącznik nr 5. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

W związku z tym, że na żadnej komisji nie zostały sformułowane wnioski do budżetu, a nie 

było pomiędzy sesjami posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Przewodniczący Rady 

Gminy dla porządku zapytał Radnej Janina Weselińska – Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji czy komisja przygotowała wnioski do budżetu ? 

Radna Janina Weselińska odpowiedział, że nie było wniosków.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto chciałby zabrać głos w punkcie 7 ? 

Pani Urszula Milewska – Sołtys wsi Prądzewo-Kopaczewo podziękowała za zainstalowane 

oświetlenie do jej miejscowości.  
Pan  – mieszkaniec Gminy Stanisławów zgłosił kilka punktów dotyczących 

spraw gminy: 

- na jakim etapie jest usuwanie azbestu w naszej gminie i jaka jest wielkość procentowa 

wykonanych prac,  

- czy nie powinno wprowadzić się opłat za usuwanie zagrożenia z drzew znajdujących się na 

terenie lasów prywatnych dokonywanych przez strażaków,  

- jaka jest w gminie ilość osób wykluczonych, które nigdy nie wezmą udziału w 

organizowanych imprezach i są poza społecznością,  

- w oświadczeniach majątkowych zauważył, że jest radny który wykazał jedynie dochód 

wynikający z diety radnego,  

- na drodze 637 leżą od dłuższego czasu leżą śmieci, które nie zostały sprzątnięte,  
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- ponownie zaapelował o zachowanie odpowiedniej postawy na uroczystościach podczas 

grania hymnu oraz zaapelował o zainstalowanie większego rozmiaru masztu oraz flagi 

państwowej,   

- złożył wniosek do Komisji Rewizyjnej dotyczący analizy przyznania mieszkania socjalnego 

oraz wykonania drogi, odcinek Suchowizna – Lubomin,  

- poprosił Radnego Zygmunta Ochmana o wyjaśnienie dlaczego jest przeciwny budowie 

targowiska,  
- wyjaśnił swoje przybycie na spotkanie dotyczące poszerzenia drogi w miejscowości 

Prądzewo-Kopaczewo,  

- zauważył, że gubienie ubrań przez dzieci w szkole, to nie jest sprawa Dyrektora Szkoły. 

 

  Przewodniczący Rady Gminy, zauważył że pomimo sporów wszyscy mają dobre intencje i 

każdemu zależy na tym, aby jak najlepiej zakończyć każdą sprawę. Na posiedzeniu sesji nie uda 

się odpowiedzieć na wszystkie pytania jednak do części spraw uda się odnieść.  
Radny Zygmunt Ochman odniósł się do zarzutów Pana  związanych z 

rozmową przeprowadzoną pomiędzy Radnym Zygmuntem Ochmanem i Radnym Michałem 

Cudnym.  
Przewodniczący Rady Gminy poprosił, aby więcej wyrażać się i mówić co myślimy o 

konkretnym przypadku a mniej używać określeń definiujących drugą stronę (typu „kłamstwo”). 

Wystarczy, że ktoś źle usłyszy, czy zrozumie i sprawa może zostać inaczej odebrana. Dodał, że 

każdy mieszkaniec ma prawo uczestniczyć w spotkaniach dotyczących gminy, niezależnie z jakiej 

miejscowości pochodzi i jakiej wsi dotyczy konkretna sytuacja. Odniósł się do ściągania azbestu z 

budynków należących do gminy.    

Pani Monika Krupa – Kierownik Referatu Inwestycji, Remontów i Ochrony Środowiska 

poinformowała o tym, że w tym roku drugim dofinansowaniem, które otrzymała gmina została 

objęta cała kolejka wyznaczonych osób.  

Przewodniczący Rady Gminy potwierdzi, że jeśli chodzi o osoby wykluczone, to bez pomocy 

sąsiadów, kół gospodyń czy kół różańcowych, samymi siłami gminy nie uda się wejść w kwestię 

samotności osób. Potrzebna jest integracja i informacja o konkretnej osobie i jej sytuacji.  

Pani Kinga Sosińska – Wójt Gminy Stanisławów poinformowała, że temat jest jej od zawsze 

bliski i poprzez KGW czy strażaków zawsze stara się dotrzeć do osób samotnych. W dniu Wigilii 

tj. 24 grudnia 2023 r. o godz. 12:00 jest zorganizowane spotkanie w GOK z tymi, którzy nie mają 

z kim spędzić świąt. Jednak należy pamiętać, że nie wszyscy są zainteresowani i nikogo nie można 

zmusić do takiego spotkania, ponieważ są osoby które sobie tego nie życzą. Musimy uszanować 

prywatność każdej osoby.   

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że społeczeństwo starzeje się coraz bardziej, rozluźniają 

się więzi rodzinne a zmniejsza się ilość rodzin wielopokoleniowych żyjących w jednym domu.  
Radny Zygmunt Ochman odpowiedział na pytanie Pana  dotyczące 

targowiska. Odpowiedź jest prosta i powtarzana również na komisjach – są to zbyt duże środki 

finansowe, które można byłoby przeznaczyć na inne cele.  
Pan Grzegorz Słowik – Sołtys Małego Stanisławowa podziękował za pobudowany chodnik i 

spytał o przyczynę zdemontowania przystanku autobusowego. Dlaczego nie ustala się wcześniej i 

nie informuje o takiej przebudowie, skoro można było prace dotyczące przepływu wody 

przeprowadzić wcześniej i nie trzeba byłoby psuć zainstalowanej już wiaty przystankowej ?   

Pani Monika Krupa odpowiedziała, że odnośnie powiadomienia, to inwestycja dotyczy 

Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich i gmina też nie została poinformowano. Jeśli chodzi 

o kwestię doprowadzenia odpływu pod drogą (teren był częściowo zalewany), wieś wnioskowała 
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o przepust w tym miejscu. Prawdopodobnie projektant po uzgodnieniu z Wodami Polskimi 

doprojektował brakujący przepust i obecnie jest realizowana ta inwestycja.   
Przewodniczący Rady Gminy – projekty i uzgodnienia trwają długo, grunt nie jest gminny a 

inwestycja jest rozpoczęta i cel będzie osiągnięty czyli teren nie będzie zalewany. Po zakończeniu 

prac, przystanek na pewno wróci na swoje miejsce.    

Pani Wójt dodała, że wiata przystankowa została postawiona na prośbę osób dojeżdżających, 

aby nie moknąć na deszczu i aby osłonić się od wiatru. Była potrzebna natychmiast. Co do 

przepustu, zostały złożone odpowiednie dokumenty (nie wiedząc jak szybko nastąpią prace 

MZDW) aby rura odprowadzająca wodę pod jezdnią została ulepszona, ponieważ w bezpośrednim 

sąsiedztwie przystanku zalewany był teren mieszkanki naszej gminy. Wiata stoi obok i po 

zakończeniu prac z przepustem dalej będzie służyła osobom  dojeżdżającym.      

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że projektanci nie zawsze wiedzą to co mieszkańcy o 

swojej wsi, należy reagować odpowiednio wcześnie, wówczas będzie możliwość zmiany, poprawy 

czy domówienia pewnych spraw. Nie wszystkie prace są konsultowane z mieszkańcami, MZDW 

zakończy inwestycję i przystanek wróci na swoje miejsce.  

Radny Waldemar Czaplicki spytał o termin realizacji remontu przychodni w Pustelniku. 

Zgodnie z umową jaka była zawarta z Centrum, jest bardzo duże przeterminowanie i strona nie 

wywiązuje się z umowy.    

Pani Monika Krupa odpowiedziała, że wpłynęło pismo z informacją iż niezwłocznie po 

zakończeniu remontu w Tłuszczu (pierwszy kwartał) spółka niezwłocznie przystąpi do remontu 

pomieszczeń w Pustelniku.   

Radny Waldemar Czaplicki – pierwszy kwartał jest jeszcze daleko a Centrum nie wywiązuje 

się z wcześniejszych ustaleń. Może należałoby przygotować pismo, które dokładnie będzie 

określać termin już mocno zaległych prac.  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jeszcze chciałby zabrać głos w punkcie 7 ? 

Nikt z obecnych nie chciał zabrać głosu. 

 

Ad. 8 
Pani Hanna Pietrzyk – Sekretarz Gminy Stanisławów poinformowała o uchwale, która jest 

konsekwencją wyborów sołtysa wsi Lubomin. Sołtysem została Pani Alina Rosochacka, która 

zgodziła się zostać inkasentem podatku, a procent inkasa nie ulega zmianie.   

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLVII/392/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 20 grudnia 2023 r. w 

sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/2019 Rady Gminy Stanisławów z dnia 22 maja 2019 roku w 

sprawie inkasa podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego – załącznik nr 6. 
 

Ad. 9 

Pani Monika Krupa omówiła uchwałę, której przyjęcie jest niezbędne aby umożliwić 

wszystkim członkom metropolii warszawskiej (w skład której wchodzi miasto stołeczne 

Warszawa, 69 gmin i 9 powiatów) możliwość ubiegania się o dofinansowanie ze środków Unii 

Europejskiej. Uchwała była omawiany na obu komisjach, które zaopiniowały ją pozytywnie.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  



Strona 6 z 9 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 10 głosów – za, 1głosy  wstrzymujący (głosowało 11  radnych). Wniosek został pod-

jęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 8 głosów – za, 3 głosy wstrzymujące (głosowało 11  radnych). Uchwała została pod-

jęta. 

UCHWAŁA NR XLVII/393/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 20 grudnia 2023 r. w 

sprawie przyjęcia "Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii warszawskiej 

2030+" – załącznik nr 7. 
 

Ad. 10 

Pani Wójt poinformowała, iż ten punkt jest najbardziej istotny podczas obrad dzisiejszej 

sesji, ponieważ dotyczy budżetu na 2024 r.  Jest to projekt bezpieczny, wyważony, rzetelny i jawny. 

W budżecie starano się ująć wszelkie aspekty dotyczące funkcjonowania naszej gminy. Zarówno 

komisja społeczna jak i  komisja budżetowa zaopiniowały budżet pozytywnie. Jest to budżet mocno 

inwestycyjny i należy zauważyć, że nie stajemy w miejscu. Wydatki stanowią 56 mil zł, dochody 

52 mil zł a wynik budżetu 3 mil 600 tys. zł, który ma pokrycie w rozchodach między przychodami. 

Jest założona bezpieczna ścieżka jeśli chodzi o budżet. Inwestycje, to 35% wydatków wartości 

budżetu co oznacza, że nie przestraszyliśmy się covidu, sytuacja na Ukrainie też ma wpływ na 

budżet gminy, ponieważ cały czas jest pomoc dla Ukraińców a także wysoki wzrost cen, nad 

którym panujemy. W ciągu roku zaistnieją na pewno jeszcze inne tematy, ale przy takiej płynności 

finansowej jaką zakładamy budżet jest bezpieczny.  

a) Pani Danuta Słowik omówiła kwoty dotyczące Budżetu Gminy Stanisławów na 

2024r. przedstawione w tabelach załączonych do uchwalały.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał czy są pytania do budżetu ?  

Pani Urszula Milewska – sołtys wsi Prądzewo-Kopaczewo poprosiła o to, że jeśli będą 

jakieś możliwości w trakcie roku, pamiętać o wniosku mieszkańców (162 osoby) Retkowa, 

Prądzewa-Kopaczewa i Małego Stanisławowa dotyczącego budowy chodnika od ul. Szkolnej. 

  Pani Wójt odpowiedziała, że pomysłodawczynią tego chodnika była Radna Dominika 

Siedlecka. Wiele środków zostało pozyskanych na drogi i jeśli uda się dołożyć kolejne pieniądze 

na chodniki to będziemy starać się je zdobyć.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał czy cokolwiek wiadomo o kwocie obiecanej przed 

wyborami tj. 2 x po 250 tys. zł, które ogłosiło Ministerstwo Rolnictwa na koła sportowe i koła 

gospodyń, za ponad 60% frekwencję ? 

Pani Danuta Słowik odpowiedziała, że nic w tym temacie nie wiadomo. Jest to 

informacja prasowa i te pieniądze nie są wpisane w projekcie budżetu. Pani Skarbnik 

przedstawiła dwie autopoprawki, które dotyczą nazw i muszą być takie same „budowa dróg 

gminnych o nawierzchni twardej”, oraz 2 mil 290 tys. zł na rozbudowę dla jednostek OSP. Jeśli 

chodzi o całość budżetu nie zmienia to absolutnie kwoty.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał czy są pytania do budżetu ?  

Radny Stanisław Szczepański spytał o modernizację strażnicy w Pustelniku, czy garaże 

również będą rozbudowywane ? 

Pani Monika Krupa odpowiedział, że nie będzie rozbudowy o garaże, będą robione 

szatnie, toaleta i wejście na tzw. wieżyczkę.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał czy ktoś z radnych składa wniosek, aby 
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autopoprawki głosować oddzielnie ? 

Żaden z radnych nie złożył wniosku.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki Wójta Gminy do 

uchwały Budżetowej Gminy Stanisławów na 2024 r. 

Głosowanie: 11 głosów – za (głosowało 11 radnych). 

b) Przewodniczący Rady Gminy odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz opinii o możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu na 2024 rok. - załącznik nr 8.  

c) d) e) Przewodniczący Rady Gminy potwierdził, że żadna z komisji nie złożyła 

wniosków dotyczących projektu uchwały budżetowej.  

f) Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki Wójta Gminy do 

uchwały Budżetowej Gminy Stanisławów na 2024 r.- reasumpcja. 

Głosowanie: 11 głosów – za (głosowało 11 radnych). 
Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę w przedstawio-

nej treści z uwzględnieniem autopoprawki Wójta Gminy. Głosowanie: 11 głosów – za (głosowało 

11 radnych). Uchwała została podjęta. 
UCHWAŁA NR XLVII/394/20232023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 20 grudnia 2023 

r. w sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Stanisławów na rok 2024 – załącznik nr 9. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 min przerwy.  
 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy spytał radnych czy mają pytania dotyczące kolejnej uchwały 

? 

Żaden z radnych nie zgłosił pytań.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2034. - załącznik nr 10. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o potwierdzenie Panią Skarbnik, że do WPF nie ma 

autopoprawek ?  

Pani Danuta Słowik potwierdziła tą informację.  

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę w przedstawio-

nej treści. 

Głosowanie: 11 głosów – za (głosowało 11 radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLVII/395/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 20 grudnia 2023 r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stanisławów na lata 2024 – 2034 – załącznik 

nr 11. 
 

Ad. 12 



Strona 8 z 9 

 

Pani Danuta Słowik poinformowała o autopoprawce z Referatu Oświaty oraz Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, które dotyczą przesunięć między działami a wynik budżetu nie ulega 

zmianie. – załącznik nr 12.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki Wójta Gminy do 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2023 r. 

Głosowanie: 11 głosów – za (głosowało 11 radnych). 
Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści z uwzględnieniem autopoprawki Wójta Gminy. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLVII/396/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 20 grudnia 2023 r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2023 rok – załącznik nr 13. 
 

 Ad. 13 

Pani Danuta Słowik omówiła dwie zmiany w WPF dotyczące przesunięcia kwoty z 2023 

na 2024 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki Wójta Gminy do 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisławów na lata 

2023-2033. r. 

Głosowanie: 11 głosów – za (głosowało 11 radnych). 
Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści z uwzględnieniem autopoprawki Wójta Gminy. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLVII/397/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 20 grudnia 2023 r. w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisławów na lata 2023 – 2033 – 

załącznik nr 14. 
 

Ad. 14 

Pani Monika Krupa poinformowała o zmianie polegającej na dodaniu do uchwały §11. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania ? 

Radni nie zgłosili pytań. 

Radna Gminy Dominika Siedlecka zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Wniosek został podjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę  

w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 11 głosów – za, (głosowało 11  radnych). Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLVII/398/2023 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 20 grudnia 2023 r. w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/345/2023 Rady Gminy Stanisławów z dnia 2 marca 2023 r w 
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sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na obszarze Gminy Stanisławów. ) – załącznik nr 15. 

 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z wyczerpaniem wszystkich punktów 

dotyczących uchwał, zapytał czy ktoś chciałby na koniec zabrać głos  ? 

Radny Robert Rurka w imieniu mieszkańców podziękował za wiaty przystankowe oraz 

chodnik.  

Pan Leonard Zdanowicz - Radny Powiatu Mińskiego złożył wszystkim najserdeczniejsze 

życzenia świąteczne. 

Pani Elżbieta Uchman – Sołtys Stanisławowa złożyła życzenia, podziękowała za fundusze 

przeznaczone na rozbudowę remizy oraz ul. Lubelską oraz złożyła wszystkim świąteczne życzenia. 

Radna Janina Weselińska podziękowała za wybudowaną drogę i złożyła wszystkim 

świąteczne życzenia.  

Pani Wójt podziękowała wszystkim radnym, sołtysom, Przewodniczącemu Rady Gminy, 

pracownikom urzędu za współpracę w 2023 r. i życzyła wspaniałego 2024 roku. Zaprosiła, również 

na powitanie wozu strażackiego w Rządzy.   

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za szczególne pięć lat kadencji. Przypomniał, 

że założenia budżetu na początku kadencji wydawały się niemożliwe do zrealizowania a okazało 

się, że zostało zrobione jeszcze więcej. Życzył wszystkim, aby przez kolejne lata plan inwestycyjny 

był realizowany w tym tempie i duchu co obecnie.    

 

Ad. 15 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pan Waldemar Zbytek - 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął XLVII Sesję Rady Gminy Stanisławów. 
 

 

  Protokołowała         Przewodniczący Rady Gminy 

  

Katarzyna Sabak       Waldemar Zbytek 

 

 

 

 


